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1. Mi eszkaicy osi ed I a Polu dn i e s4 zariepokoj eni zagroheni em ze strony

kierowcdw przekraczaj 4cych dopuszczaln4 prqdko$i na ul icy Gaj owej'

Ostxnio doszto do wypadku w rejonie skrzy2owania ulicy Wiejskiej z Gajowq.

Ta ulica Wezniekt6rych kierowcow jest traktowana jak obwodnica miasta i

bardzo czgsto przekraczaj q znacmie dopuszczaln4 prgdkofi' Proszq o

doprowadzenie do montaiu vrz4dzefi spowalniaj4cych ruch pojazdow oraz

wzmozonq kontrolg sfu:lby ruchu drogowego Kornendy Miejskiej Policji w

tym rejonie.
Z. Mieszkaricy ulicy Wi4zowej prosz4 o zainstalowanie na ich ulicy prog6w

spowalniajqcychruch pojazdow. Ulica ta nie posiada chodnik6w, dlatego

wyjazd z posesji czy wyj$cie pieszych na jezdniE jest stresujqce i
niebezpieczne dla zdrowia i Zycia.
Ufytk;wnicy ulicy Swiettanej prosz4 o jej remont- Dotychczasowe miejscowe

uzupetnienie ulytkOw i wyboj6w jest nieskuteczne, dlatego konieczna jest

wymiana nawierzchni, przynaj mni ej na j ej najbardziej zdegradowanych

adslgkash.-
ftai*t"t*iy lrtichelina sq zaniepokojeni trwaj4cq przebudowq alei Jana Pawla

II w zakresie zbyt ma*ych rond na odcinku od ulicy Szkolnej do ulicy

Brzezinowej. Dlugie pojazdy cig2arowe i autobusy zwycrainie nie mieszcz4

sig na zbyt matyrnrondzie i powoduj4 jego degradacj E' a7ftgo przykladern jest

rondo przy zbiegu ulic Jana Pawla [I, Brzezinowej i Zachodniej. Poki nie

wybudowano *rryutkich 5 rond, jest jeszcze czas na dostosowanie plan6w

proj ektowych do rzeczywistych potrzeb uzytkownikow drog.

ir4iesztca*cy ulicy R6zinowskiej ponownie narzekaj4 na stan nawierzchni ich

ulicy, zwlaszczana zdegradowany odcinek w pobliiu wjazdu do ulicy
'Ibruriskiej. Proszg w ich imieniu o napruwq tego odcinka.



6. W centrum miasta na ulicy Przedmiejskiej zapadl sig spory fragment chodnika
z kostki podbrukoutej przy skwerku naprzeciwko placdwki pocztowej. Proszq

<l naprawq chodnika w tym miejscu.
7. Pani zamieszkala przy ulicy Piekarskiej

zwrocila sig do mnie z pro$bq o pomoc w kwestiijej zadluienia lokalu, kt6ry
zajmuje od ponad 30 lat. Jej zadluhenie na koniec listopada 2CI20r. Wynosilo

l4cznie 25,26? zl. ( dwadzie$cia pigi tysigcy dwiedcie szesidziesiqt dwa zl.) Ta

schorowana kobieta o niskiej emeryfurze prosi prezydenta miasta o umorzenie

odsetek i deklaruje regularnq sptatE nalezno$ci glownej w ratach.
Z powa:ianiern


